
Grundejerforeningen Bindeleddet  
Generalforsamling 2018 

afholdt på  
Thorup Gæstgiveri 

Søndag den 17. juni 2018. 

Referat 

Tilstede: 
Vi var 19 deltagere, der repræsenterede 

Nr. 4, 5, 7, 8, 9, 11, 16, 19, 23, 27, 29, 39.


Dagsorden: 

1. Valg af dirigent. 
	 Mogens nr. 23 blev valgt og det kunne bekræftes at indkaldelse til 
generalforsamlingen var sket retmæssigt.


2. Beretning om det forløbne år. 
	 John nr. 29, formand, beskrev, at det har været et stille år. Kloakering og fibernet er 
forløbet rimeligt smertefrit, vejen er efterladt i en fin stand, og der er indkøbt ny trailer.


3. Det reviderede regnskab fremlægges til godkendelse. 
	 Der blev spurgt til posten omkring udgiften vedr. Mette nr. 17, og posten blev 
uddybet af bestyrelsen i fht. at bilag er bortkommet, og at problemet er valgt løst på 
denne måde. Regnskabet blev godkendt af forsamlingen.


4. Behandling af indkomne forslag. 
	 Ingen indkomne forslag


5. Budget og årskontingent for det indeværende år fremlægges. 
	 Budgettet godkendes. Bestyrelsen foreslår i anledning af foreningens 20-års 
jubilæum og indestående på vores konto, at vi lader det kommende år være kontingentfrit 
for alle medlemmer i foreningen. Dette godkendes af generalforsamlingen.

De der evt. allerede indbetalt et beløb til foreningen for medlemsskab for den kommende 
periode får dette tilbagebetalt.


6. Valg af medlemmer til bestyrelsen (John og Jens på valg) 
	 John nr. 29 og Jens nr. 19 genvælges til bestyrelsen


7. Valg af 1 suppleant til bestyrelsen. 
	 Jann nr. 7 genvælges som suppleant.




8. Valg af 1 revisor. 
	 Flemming nr. 5 genvælges som revisor.


9. Eventuelt. 

Børge nr. 16: Oplever at kørsel fra beboere på Lådenbjerg sker med høj hastighed ind 
over Bindeleddet. Der drøftes evt. at etablere vejbump, og vejlende afstemning om dette 
viser: 6 stemmer for og 2 imod.

Der blev endvidere drøftet evt. at etablere endnu et “20-km”-skilt eller at tage kontakt til 
den bilist, der specielt synes at benytte Bindeleddet med høj hastighed og opfordre til 
mere rolig kørsel.


David nr 19: Foreslår at bestyrelsen kunne kontakte grundejerforeningerne omkring stien 
mellem Solbakken og Lerbakken i fht. om der kunne laves forbedring af stien, så det 
bliver mindre mudret.


Leif nr. 27: Spørger til, om det kunne være relevant, at der søges om en hjertestarter til 
området ved Tryg-fonden. Nærmeste hjertestarter er i Tved. Pernille nr. 9 mener at 
Trygfonden ikke ønsker at støtte private foreninger i den sammenhæng. Mogens nr. 23 
mener at udgiften er ca. 20000 kr. John mener, at der er forpligtelser der følger med en 
hjertestarter omkring stand-by-personer. 

Lars nr. 9 vil gerne undersøge nærmere omkring mulighederne.


Trailer: Står nu hos John nr. 29 indtil andre, gerne med carportplads tilbyder sig. Anne nr. 
39 vil undersøge egne muligheder. Man kan kontakte John nr. 29 derom.


Referent


Jens Wraa Laursen, den 17/6-2018


